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Protokół Nr XIX/2012 

z sesji Rady Gminy śołynia w dniu 28 grudnia 2012 r. 
 

Sesja Rady Gminy śołynia odbyła się 28 grudnia 2012 r. Posiedzenie rozpoczęło się  
o godz. 1000. W sesji uczestniczyło 14 radnych gminy, nieobecny był wiceprzewodniczący 
rady gminy: Tadeusz Urban. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli sołtysi wszystkich sołectw, 
wójt gminy, zastępca wójta gminy, sekretarz gminy, skarbnik gminy oraz 10 kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy. 

 
Ad. 1 Stanisława Czech przewodnicząca rady gminy powitała zebranych, stwierdziła 

kworum, następnie przedstawiła zaplanowany porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie, wolne wnioski. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy śołynia, 
b) uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
Województwu  Podkarpackiemu, 
c) zmian w budŜecie Gminy śołynia na 2012 r., 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy śołynia, 
e) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w śołyni. 

4. Sprawy róŜne. 
 
Radni przyjęli porządek posiedzenia i w tym punkcie sesji nie zgłosili wniosków, ani uwag. 
Następnie przewodnicząca rady gminy oraz wójt gminy Andrzej Benedyk wręczyli list 
gratulacyjny zaproszonemu na sesję Bronisławowi Dudkowi, który zakończył 45-letni okres 
prezesury w Zarządzie Rejonowym LOK z siedzibą w śołyni. Przewodnicząca oraz wójt 
pogratulowali równieŜ Leonowi Januszowi, nowo wybranemu prezesowi LOKu. Bronisław 
Dudek w krótkim wystąpieniu omówił działalność organizacji pod jego kierownictwem oraz 
podziękował samorządowcom gminy za współpracę i wsparcie. 

 
Ad. 2 Protokół z poprzedniej sesji rada przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie 

gminy omówił wójt. Wspomniał, Ŝe nowelizacja regulaminu związana jest z 
przygotowywaniem się gminy do prowadzenia gospodarki odpadami na nowych zasadach. 
Omówił najwaŜniejsze załoŜenia uchwały, dodał, Ŝe punkt selektywnej zbiórki odpadów 
obsługujący gminę zostanie najprawdopodobniej powierzony do prowadzanie innej gminie, w 
tej sprawie zostanie spisane stosowne porozumienie. 

Uchwała Nr XIX/129/12 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy śołynia została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Następnie wójt omówił uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Województwa Podkarpackiego, przeznaczonej na budowę chodnika przy 
drodze wojewódzkiej w Bikówce. Zaznaczył, Ŝe w związku z niewykonaniem zadania w  
2012 r. uchwałę naleŜy uchylić. Wójt wyjaśnił, Ŝe chodnika nie udało się wybudować ze 
względu na przeciągające się regulowanie spraw własnościowych. Dodał, Ŝe w roku 2013 
chodnik powinien zostać wybudowany, stosowny projekt uchwały dotyczący partycypowania 
gminy w kosztach tej inwestycji zostanie przygotowany w odpowiednim czasie. 
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Uchwała Nr XIX/130/12 uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej Województwu  Podkarpackiemu została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy omówił wójt. Przedstawił zwiększenia 
dochodów i wydatków oraz uzasadnił zmiany w wydatkowaniu środków. Wspomniał, Ŝe 
spłynęły dodatkowe dochody ze zwiększonej subwencji oświatowej oraz subwencji ogólnej, 
dzięki czemu na koniec roku finanse oświaty się zbilansowały i nie wystąpiły zobowiązania 
wymagalne. 

Uchwała Nr XIX/131/12 w sprawie zmian w budŜecie Gminy śołynia na 2012 r. została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Wójt przedstawił równieŜ projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Wyjaśnił, Ŝe zmiany w budŜecie dotyczące obsługi zadłuŜenia skutkują koniecznością 
znowelizowania WPF. Dodał, Ŝe zmieniły się równieŜ uwidaczniane w WPF kwoty związane 
z finansowaniem zadań realizowanych w ramach projektu Podkarpackiego Systemu  
e-Administracji Publicznej. 

Uchwała Nr XIX/132/12 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy śołynia została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 
radnych. 

Projekt uchwały zmieniającej statut GOPS w śołyni przedstawił wójt. Powiedział, Ŝe 
zmiana dotyczy wprowadzenia do statutu informacji o stanowisku głównego księgowego. 
Wójt wyjaśnił, Ŝe w świetle obowiązujących przepisów jednostki organizacyjne gminy muszą 
mieć swoich głównych księgowych, stąd teŜ potrzeba właściwego opisania tej kwestii w 
statucie GOPS. 

Uchwała Nr XIX/133/12 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w śołyni została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 

 
Ad. 4 W sprawach róŜnych, w związku z wnioskiem mieszkańca zainteresowanego 

zakupem nieruchomości gminnej, wójt zapytał czy obniŜać do 50% wartości wyceny cenę 
wywoławczą nieruchomości gminnych, które nie zostaną sprzedane w pierwszym przetargu. 
MoŜliwość takiej obniŜki w II przetargu dopuszcza ustawa o gospodarce nieruchomościami. 
Wójt przypomniał, Ŝe niegdyś radni stali na stanowisku, aby ceny nie obniŜać. Radny Jan 
Hałas powiedział, Ŝe udzielanie zniŜek naleŜy uzaleŜnić od jakości działek. Stwierdził, Ŝe 
jeŜeli sprzedawana nieruchomość moŜe stanowić samodzielną działkę, to ceny nie powinno 
się obniŜać. Sołtys śołyni Ryszard Mach powiedział, Ŝe w tej sprawie chodzi o działkę, 
wąską i długą, która samoistnie nie nadaje się pod budowę i w zasadzie moŜe nią być 
zainteresowany jedynie jej sąsiad, tu – wnioskodawca.  

Radna Anna Wójcik zapytała wójta jak postępuje sprawa związana z zakupem działki na 
powiększenie cmentarza w Smolarzynach. Wójt odpowiedział, Ŝe Agencja Nieruchomości 
Rolnych gospodarująca nią w imieniu Skarbu Państwa, nie moŜe nic zrobić dopóki nie 
wygaśnie umowa jej dzierŜawy, co nastąpi z końcem 2012 r. 

Przewodnicząca rady zapytała, czy jakieś samorządy uchwaliły juŜ stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami. Wójt odpowiedział, Ŝe są juŜ takie gminy. Podał przykład 
Grodziska Dolnego i ocenił, Ŝe uchwalane stawki są wysokie. Oznacza to, Ŝe mieszkańcy 
zapłacą droŜej za śmieci wywoŜone z ich nieruchomości. 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca rady podziękowała zebranym za udział 
w sesji. 

                                                                                                                Sporządził: 
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